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           Obecný úrad,  018 26 Plevník-Drienové 255 
 
 

Zápisnica 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Plevník-Drienové 

konaného  dňa  19.11. 2021 
 
Prítomní poslanci:         Jana Muráňová, Ing.Michal Dodek, Ing.Michal Ďurkech,  Juraj Urík,  
                                           Soňa Jantošová, Ing. Tibor Slaninka, Milan Kušnier   
                                   
Ospravedlnení poslanci:    Ing.Rastislav Kretík,  Bc.Vladimír Smatana,  
   
Starosta obce:    Miroslav Kremeň 
 
Kontrolór obce:           Ing. Milan Kremeň  
 
Zápisom poverená :     Alena Francová  
 
                  
K bodu 1/ Otvorenie a schválenie programu 
Zasadnutie otvoril  o 18,00 hod. starosta obce Miroslav Kremeň, privítal poslancov a  oboznámil ich s programom 
zasadnutia, doplňujúce návrhy neboli. Starosta dal hlasovať za návrh programu rokovania  OZ,  poslanci návrh 
jednomyseľne schválili a rokovanie obecného zastupiteľstva sa riadilo nasledovným schváleným programom: 

1. Otvorenie a schválenie programu 

2. Určenie zapisovateľa, voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 

3. Kontrola plnenia uznesení 

4. Správa o činnosti obecného úradu 

5. Návrh na schválenie textu kroniky za rok 2020 

6. Rozbor hospodárenia obce k 30.9.2021 

7. Návrh na zmenu rozpočtu obce za rok 2021 – rozpočtové opatrenia 

8. Návrh na čerpanie rezervného fondu obce na nákup fekálneho prívesu za traktor 

9. Návrh na schválenie zmeny vo funkcií preventivára DHZ  

10. Informácia o novom pracovnom poriadku zamestnancov MŠ, ŠJ a ŠKD 

11. Správa hlavného kontrolóra o výsledku vykonaných kontrol 

12. Rôzne (žiadosti občanov, pripravované projekty a realizácie) 

13. Diskusia  

14. Záver 
 

 
K bodu 2/ Určenie zapisovateľa, návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 
Do návrhovej komisie starosta navrhol za predsedu Janu Muráňovú,  za členov Soňu Jantošovú a Milana Kušniera. Za 
overovateľov zápisnice navrhol  Ing. Michala Ďurkecha  a Ing. Michala Dodeka. Zápisom poveril Alenu Francovú.  Dal 
hlasovať za predložený návrh, poslanci návrh jednomyseľne schválili. 
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č.64 /2021 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  7 Za : 7 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 

K bodu 3/ Kontrola plnenia uznesení 
Kontrolu plnenia uznesení predniesla zástupkyňa  starostu obce Jana Muráňová.  Skonštatovala, že aktuálne evidujeme 
plnenie nasledovných uznesení: 12/2018, 8/2021, 43/2021, 58/2021 a 62/2021. Všetky uznesenia sú v riešení. Kontrola 
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plnenia uznesení je prílohou zápisnice. Konštatuje, že úlohy a žiadosti v zmysle prijatých uznesení OZ sú splnené alebo 
sa priebežne plnia. 
Diskusia: 
Starosta sa vyjadril k plneniu  jednotlivých uznesení. 
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č.65 /2021 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  7 Za : 7 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 
K bodu 4/ Správa o činnosti obecného úradu 
Správu o činnosti obecného úradu  spolu s obrazovou prezentáciou predniesol starosta obce Miroslav Kremeň 
v nasledujúcom znení: 

Vážené poslankyne, vážení poslanci,  predkladám vám správu o činnosti obecného úradu za obdobie od 
predchádzajúceho zasadnutia OZ, teda od 16.9.2021 do dnešného dňa, čiže 19.11.2021. Od posledného rokovania OZ 
ubehli takmer tri mesiace, preto mi dovoľte v krátkosti predstaviť najdôležitejšie udalosti zo života v našej obci za toto 
obdobie. 

Od posledného zasadnutia OZ sme pokračovali v činnosti súvisiacej s chodom obecného úradu vrátane 
všetkých našich práv a povinností, plnili sme stanovené úlohy a samozrejme sme riešili aj žiadosti a problémy našich 
občanov.  Počas leta sme si užili uvoľnenie opatrení v súvislosti s ochorením Covid19, ale žiaľ, ako iste viete situácia 
a to najmä v nemocniciach sa dramaticky zhoršuje. Sme v kontakte s Okresným úradom ako aj s Regionálnym úradom 
verejného zdravotníctva v Považskej Bystrici, ktorí nám posielajú aktuálne stavy ochorení za okres ako aj za našu obec. 
Chvalabohu prevádzka úradu, MŠ a až na malé výnimky aj ZŠ funguje bez obmedzení, ale uvidíme aký bude ďalší vývoj 
pandémie počas zimných mesiacov.  

Podarilo sa nám dokončiť rekonštrukciu priepustu do priemyselného areálu a kultúrneho domu. Dokončili sme 
aj stavebné úpravy cesty v lokalite Dráhy, kde momentálne prebiehajú kolaudácie troch rodinných domov. Na cintoríne 
sme demontovali staré lavičky pred hlavným krížom a na ich miesto sme osadili nové. Problém bol s verejným 
osvetlením na cintoríne, ktorý sme vyriešili výkopovými prácami a napojením novým káblom tak, aby sme to všetko stihli 
do sviatku všetkých svätých. K tomuto dátumu sme aj upravili priestory cintorína a zabezpečili vývoz odpadu 
pristaveným veľkokapacitným kontajnerom. Pre našich občanov sme zakúpili ďalšie kompostéry (50 ks) pre domáce 
kompostovanie a tak už má každá domácnosť v obci kompostér. Počas tohto obdobia sme tiež odstraňovali niekoľko 
porúch a to napr. poruchu kotlov v obecnej 11 bytovke a tiež v kotolni pod poštou, opravili sme poruchy verejného 
osvetlenia a miestneho rozhlasu, pretláčali sme upchaté potrubie kanalizácie v areáli MŠ a tiež vodovodné potrubie pre 
pálenicu. Keď som pri pálenici tá nám dala riadne zabrať, ale chvalabohu všetko sme úspešne zvládli a od začiatku 
novembra je pálenica v plnej prevádzke. Je to ďalší objekt v obci, ktorý prešiel rekonštrukciou a verím, že bude úspešne 
poskytovať služby nielen našim občanom ale aj iným zákazníkom. Samozrejme tento objekt bude v budúcnosti 
potrebovať ďalšie investície – opravu strechy, fasády, žumpy a rozvody vody a preto verím, že nájdeme v obecnom 
rozpočte v budúcnosti na to potrebné financie, resp. by si pálenica po dákom roku fungovania mohla na to sama zarobiť. 
(Ne)podarilo sa vyriešiť aj krádež solárneho systému a kotolne objektu šatní TJ s výsledkom – páchateľ neznámy... 
Zatiaľ sme kotolňu sfunkčnili a pripravili na zimnú prevádzku, ale zatiaľ bez solárneho systému, ktorý bol úplne 
poškodený. Mali sme s riadiaceho orgánu SIEA aj veľkú fyzickú kontrolu projektu rekonštrukcie MŠ a OÚ a teraz ešte 
dopĺňame požadované dokumenty a písomnosti tak, aby sa celý projekt skončil a následne bude 5 rokov monitorovaný. 
Keď som pri MŠ na základe iniciatívy pani riaditeľky MŠ v spolupráci s radou MŠ sa v areáli doplnili edukačné drevené 
náučné pomôcky a dokončil sa pocitový chodník.  

Okrem týchto prác vlastnými kapacitami vykonávame opravy a údržbu obecných objektov, verejných 
priestranstiev, strojov a náradia. Pre potreby obce sme zakúpili novú miešačku a zabezpečili sme tradičnú jesennú 
deratizáciu obecných objektov a samozrejme stále uskutočňujeme aj pravidelný mesačný zber separovaného odpadu. 
Pracovníčky obecného úradu plnili úlohy v zmysle náplne práce a všetky ostatné povinnosti súvisiace s činnosťou OÚ. 
Pripravili a doručili sme občanom rozhodnutia za komunálny odpad za rok 2021 a zároveň sme vykonali nové verejné 
obstarávanie na poskytovanie služieb v odpadovom hospodárstve, nakoľko sa nám platná zmluva končí 31.12.2021. Na 
základe jeho výsledku môžeme potvrdiť neustály a enormný nárast cien za odvoz a zneškodnenie odpadu o viac ako 
35% oproti tomu čo sme mali doteraz. Keby sme zostali pri paušálnom zbere museli by sme občanom upraviť poplatok 
na viac ako 40 € na osobu bez poskytovania zliav alebo až na 45 € na osobu s poskytnutím doteraz platných zliav. Na 
minulom rokovaní OZ sme sa dohodli, že ako obec prejdeme na množstvový zber odpadu, kde si budú občania sami 
vyberať veľkosť nádoby a interval vývozu odpadu na základe označenia smetných nádob plombami. Tento systém zberu 
bude pre občanov spravodlivejší a pre tých ktorý sa budú správať zodpovedne a využívať všetky možnosti triedenia 
odpadu (vrecový zber, kompostéry, zberný dvor) aj lacnejší. Momentálne k tomu pripravujeme VZN a informačný leták 
do každej domácnosti. Čo sa týka odpadového hospodárstva dohodli sme sa na rozšírení služieb poskytovaných pre 
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občanov a to vo forme vývozu obsahu ich žúmp. Za týmto účelom sme vykonali verejné obstarávanie na dodanie 
fekálneho prívesu objemu 8000 litrov za obecný traktor. Na jeho kúpu je potrebné prijať uznesenie OZ. Rokujem 
s príslušnými úradmi o povoleniach na vykonávanie takejto činnosti. Tiež som absolvoval rokovania ohľadom 
vybudovanie obecnej kompostárne do 100 t, ale problémom je nájsť vhodnú lokalitu v obci, ale najlepšie by bolo miesto 
v blízkosti zberného dvora. Vypracovali sme aj rozbor hospodárenia k 30.9. a potrebné rozpočtové opatrenia za rok 
2021, ktoré sú samostatnými bodmi dnešného rokovania OZ. Momentálne pracujeme na príprave rozpočtu na rok 2022. 
Zúčastnil som sa zasadnutia ZMOSu za účasti jeho predsedu a tiež porád starostov obci nášho okresu k aktuálnym 
témam v oblasti samosprávy. Po dlhoročnom pôsobení v pozícií učiteľky MŠ  odchádza do dôchodku pani Dagmar 
Mičúchová. Za jej dlhoročnú kvalitne odvedenú prácu s deťmi a aktívne pôsobenie v našej MŠ jej patrí z našej strany 
úprimné poďakovanie 

Kultúrny, športový a spoločenský život bol tiež ovplyvnený opatreniami a nariadeniami v súvislosti s ochorením 
Covid19. Chvalabohu sa nám cez leto podarili urobiť niektoré akcie, ale teraz je opäť všetko zakázané a tak sa budeme 
musieť zaobísť ďalší rok bez tradičných vianočných obecných akcií. Neuskutočnilo sa ani tradičné októbrové posedenie 
so staršími občanmi v kultúrnom dome pri príležitosti mesiaca úcty k starším. Pri tejto príležitosti sme týmto občanom 
odovzdali nákupné 10 € poukážky a vitamíny na imunitu za pomoci pracovníčok obce a členov sociálnej komisie, ktorí 
tieto balíčky seniorom rozdali, za čo im patrí naše poďakovanie. Moje poďakovanie patrí aj členom Spolku Červeného 
kríža našej obce, ktorí sa zapojili do akcie „Pomáhame potravinami“ kde spolu s Kaufalndom zabezpečili potravinové 
balíčky pre sociálne slabších spoluobčanom nielen z našej obce ale aj z okolitých obcí. Mali sme ale aj ďalšiu príjemnú 
udalosť – spolu s matrikárkou sme navštívili našu najstaršiu spoluobčianku pani Magdalénu Poláčkovú a zaželali sme jej 
k jej krásnym 104-tým narodeninám hlavne pevné zdravie a aby tu bola ešte dlho s nami aj s jej úprimným a krásnym 
úsmevom na tvári. Život sa ale neskladá len z príjemných udalostí o čom sa presvedčili vlastníci RD č.219 v našej obci, 
keď im v noci 6.11. došlo k požiaru ich rodinného domu. Poďakovanie patrí hasičom za rýchly zásah a občanom za 
pomoc. Obec im tiež poskytla potrebné pomoc vo forme odvozu a likvidácie odpadu a zabezpečení reziva na nový krov, 
ktorý im úplne zhorel. Vzhľadom k nárastu pozitivity na ochorenie Covid19 ponúkneme na budúci týždeň v spolupráci 
s MUDr. Ďurkechovcami opäť možnosť zaočkovať sa v našej obci proti tomuto ochoreniu. 

Už sa pomaly pripravujeme na vianočné sviatky a uvidíme, čo nám prinesú najbližšie dni a týždne, aké 
opatrenia sa budú prijímať a tiež aký budú mať vplyv na život nielen v našej obci. Správa je prílohou zápisnice 
Diskusia: nikto 
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 66/2021   
Hlasovanie : uznesenie č. 66/2021 

Počet poslancov :  9 Počet prítomných : 7  Za : 7 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 
K bodu 5/ Návrh na schválenie textu kroniky za rok 2020 
Návrh na schválenie textu kroniky predložila Mgr. Zigová, kronikárka obce na zasadnutí obecnej rady.   
Diskusia: Muráňová – robí to zodpovedne a dáva do toho kus svojho srdca, je mnoho obcí, ktoré kronikárov nemajú 
a preto jej vyslovujeme veľké poďakovanie.  
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 67/2021   
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných : 7 Za : 7 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 
K bodu 6/ Rozbor hospodárenia obce k 30.9.2021 
K tomuto bodu informoval starosta, že obec vykazuje k 30.9.2021 kladný výsledok hospodárenia. Rozbor hospodárenia 
bol súčasťou pozvánky a materiálov na OZ. 
Diskusia:  
Ing.Ďurkech- každý rok boli peniaze plánované na cestu Bukovaná ale s realizácioua dokončením sa nepokračuje, sú 
tam rodiny s malými deťmi, ktoré by sa tam mohli hrať. 
Starosta –  dali sme cestu zamerať pre potreby spracovania PD na kanalizáciu na túto novú lokalitu. Bolo by vhodné 
v predstihu vybudovať kanalizáciu a až následne finálnu úpravu cesty. Aby sme nespravili novú cestu a následne by 
sme do nej realizovali kanalizáciu čím by sa značne poškodila. 
Jantošová – aby sa nezabudlo na rekonštrukciu budovy bývalej Jednoty. 

 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 68/2021 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných : 7 Za : 7 Proti :  0 Zdržal sa :  0 
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7/ Návrh na zmenu rozpočtu obce za rok 2021 – rozpočtové opatrenia 
Starosta oboznámil s predložením rozpočtových opatrení č.17 -20/2021, ktoré súvisia hlavne s presunom financií v rámci 
schváleného rozpočtu a zvýšením výdavkov pri dosiahnutí vyšších príjmov. 
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 69/2021 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  7 Za : 7 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
a predložil tiež na schválenie dve rozpočtové opatrenia OZ č. VI. – VII./2021, ktoré súvisia s prevádzkou pálenice 
a nákupu fekálneho prívesu.  
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 70/2021 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  7 Za : 7 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 

K bodu 8/ Návrh na čerpanie rezervného fondu obce na nákup fekálneho prívesu za traktor 
Starosta oboznámil poslancov, že dal vypracovať cenové ponuky na obstaranie fekálneho prívesu za obecný traktor 
s objemom 8000l, z dôvodu prevádzkovania pálenice a tiež aj pre potreby vývozu obsahu žúmp našich občanov. 
Najvýhodnejšia ponuka bola 14 178 € s DPH. OZ schválilo nákup fekálneho prívesu pre potreby obce. 
 
 K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 71/2021 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných : 7 Za : 7 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 
K bodu 9/ Návrh na schválenie zmeny vo funkcií preventivára DHZ  
Vo výbore DZH došlo k viacerým zmenám a preto je potrebné schváliť uznesením OZ veliteľa,  ten sa ale nemení ostáva 
Michal Urík a tiež preventivára DZH, kde vo funkcii skončil Mário Čerňan a na jeho miesto zvolili Jána Hudeca. Starosta 
vyzdvihol ich činnosť nielen pri zásahoch pri požiari, ale aj pri údržbe a oprave techniky.  
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 72/2021 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných : 7 Za : 7 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 
K bodu 10/  Informácia o novom pracovnom poriadku zamestnancov MŠ, ŠJ a ŠKD 
Riaditeľka MŠ Adriana Živná vypracovala nový pracovný poriadok pre zamestnancov MŠ, ŠJ a ŠKD v súlade 
s aktuálnymi predpismi a bude účinný od 1.12.2021 
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 73/2021 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  7 Za :7 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 
 

K bodu 11/  Správa hlavného kontrolóra o výsledku vykonaných kontrol 
Správu o vykonaných kontrolách predniesol hlavný kontrolór obce Ing. Milan Kremeň. Správa je prílohou zápisnice 
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 74/2021 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  7 Za :7 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 

 
K bodu 12/    Rôzne ( žiadosti občanov, pripravované projekty a realizácie) 

 Starosta obce informoval o projektoch, ktoré prebiehajú a ktoré sa pripravujú nasledovne : 
- Polyfunkčný objekt (bývalá Jednota) – prebieha vytýčenie všetkých existujúcich inžinierskych sietí, 
- Odpady – starosta informoval o novom VZN, poplatkoch a systéme množstvového zberu platného od 1.1.2021, 
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- Prístrešok v pálenici – tento rok sme nerealizovali z dôvodu nárastu cien, financie presunuté na nákup fekálu, 
- Doplnok č.2 k územnému plánu – upresňujeme konečný návrh, ktorý  následne pôjde na pripomienkovanie 

všetkým dotknutým orgánom a následne na schválenie OZ, 
- Obecná kompostáreň do 100 t – nájsť vhodnú lokalitu, vypracovať projekt a zabezpečiť vybudovanie 

a financovanie v roku 2022. 
- Rekonštrukcia kultúrneho domu – je možné získať dotáciu na takýto účel v spolupráci s OZ Morava krásna zem. 

je potrebné vypracovať projektovú dokumentáciu aby sme mohli uchádzať o získanie dotácie. 
- Obecná pálenica – je v prevádzke, ale uvažovať nad ďalšími opravami (strecha, fasáda, voda, žumpy a pod.) 

Diskusia : Ing. Ďurkech- bolo by potrebné investovať do pálenice aj do prívodu vody a zabezpečiť generátor el. energie 
pri výpadku elektriny. 
 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 75/2021 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  7 Za :7 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 

 Na OU bola doručená opätovná žiadosť p. Aleny Bohunskej, aby obec odkúpila budúcu cestnú komunikáciu 
v lokalite Rajčula II. Vo februári OZ odložilo rozhodnutie o kúpe pozemku. Teraz v žiadosti súhlasí s podmienkou 
napojenia jej dvoch parciel ako prepoj pre ďalší rozvoj IBV v tejto lokalite. Cestu stavebníci vybudujú na svoje 
náklady a až po jej skolaudovaní ju obec odkúpi. Cena pre odkúpenie po skolaudovaní cesty je 3,00 €/m2.. 

 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 76/2021 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  7 Za :7 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 

 Starosta informoval o požiari v rod. dome č.219 – obec poskytla pomoc formou vývozu kontajnerov s odpadom 
a rezivo na krov v spolupráci s urbárskymi spoločenstvami. 

 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 77/2021 
Hlasovanie :  

Počet poslancov :  9 Počet prítomných :  7 Za :7 Proti :  0 Zdržal sa :  0 

 

 Požiadavka Pavla Tamášiho, ktorý na podnet viacerých občanov žiada OZ prejednať možnosť predĺženie asfaltovej 
cesty pozdĺž cintorína k hornej bráne. 

 
 
K bodu 13/ Diskusia 
Ing. Ďurkech- na železnici sa stretávajú mladí, či by nebolo možné nájsť vhodné priestory - klubovňu aby sa tam stretali,  
starosta – v bývalej krčme na poschodí sú stolnotenisové stoly, ktoré mladí využívajú a tiež máme detské ihriská pre 
mladých na Rajčuli, v praku a v športovom areáli. 

 
 

K bodu 14/ Záver 
Starosta  poďakoval prítomným za aktívny prístup a rokovanie obecného zastupiteľstva o 21,00 hod. ukončil. 
 
 
 
Overovatelia :     Ing. Michal Ďurkech         ........................................... 

 

                           Ing. Michal Dodek            ............................................  

   

Starosta obce:     Miroslav Kremeň             ............................................ 

 

Zapísala: Alena Francová            ........................................... 


